

Hong Kong Exchanges and Clearing Limited, The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the “**Stock Exchange**”) and Hong Kong Securities Clearing Company Limited (“**HKSCC**”) take no responsibility for the contents of this announcement, make no representation as to its accuracy or completeness and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from or in reliance upon the whole or any part of the contents of this announcement.

This announcement is not for release, publication, distribution, directly or indirectly, in or into the United States (including its territories and possessions, any state of the United States and the District of Columbia). This announcement does not, and is not intended to, constitute or form a part of any offer or solicitation to purchase or subscribe for securities in the United States or in any other jurisdiction. The Offer Shares have not been and will not be registered under the United States Securities Act of 1933, as amended from time to time (the “**U.S. Securities Act**”) or securities law of any state or other jurisdiction of the United States and may not be offered, sold, pledged or otherwise transferred within the United States, except in transactions exempt from, or not subject to, the registration requirements of the U.S. Securities Act and in compliance with any applicable state securities laws. There will be no public offer of the Offer Shares in the United States. The Offer Shares are being offered and sold solely outside the United States in offshore transactions in reliance on Regulation S under the U.S. Securities Act and applicable laws of each jurisdiction where those offers and sales occur.

This announcement is for information purposes only and does not constitute an invitation or offer to acquire, purchase or subscribe for securities. This announcement is not a prospectus. Potential investors should read the prospectus dated Wednesday, June 18, 2025 (the “**Prospectus**”) issued by Eternal Beauty Holdings Limited (頤通控股有限公司) (the “**Company**”) for detailed information about the Global Offering described below before deciding whether or not to invest in the Shares thereby being offered. The Company has not been and will not be registered under the U.S. Investment Company Act of 1940, as amended.

Unless otherwise defined in this announcement, capitalized terms used herein shall have the same meanings as those defined in the Prospectus.

In connection with the Global Offering, BNP Paribas Securities (Asia) Limited as stabilization manager (the “**Stabilization Manager**”) (or its affiliates or any person acting for it), on behalf of the Underwriters, the extent permitted by the applicable laws and regulatory requirements of Hong Kong or elsewhere, may over-allocate or effect transactions with a view to stabilizing or supporting the market price of the Shares at such price, in such amounts and in such manners as the Stabilization Manager, its affiliates or any person acting for it may determine and at a level higher than that which might otherwise prevail for a limited period after the Listing Date. However, there is no obligation on the Stabilization Manager (or its affiliates or any person acting for it) to conduct any such stabilizing action. Such stabilizing action, if taken, (a) will be conducted at the absolute discretion of the Stabilization Manager (or its affiliates or any person acting for it) and in what the Stabilization Manager reasonably regards as the best interest of the Company, (b) may be discontinued at any time and (c) is required to be brought to an end within 30 days of the last day for lodging applications under the Hong Kong Public Offering (which is Wednesday, July 23, 2025). Such Stabilizing action, if taken, may be effected in all jurisdictions where it is permissible to do so, in each case in compliance with all applicable laws, rules and regulatory requirements, including the Securities and Futures (Price Stabilizing) Rules (Chapter 571W of the Laws of Hong Kong), as amended, made under the Securities and Futures Ordinance (Chapter 571 of the Laws of Hong Kong).

Potential investors should be aware that no stabilizing action can be taken to support the price of the Shares for longer than the stabilization period, which will begin on the Listing Date, and is expected to expire on the 30th day after the last day for lodging applications under the Hong Kong Public Offering (which is Wednesday, July 23, 2025). After this date, when no further stabilizing action may be taken, demand for the Shares, and therefore the price of the Shares, could fall.

Potential investors of the Offer Shares should note that the Joint Sponsors and the Sponsor-Overall Coordinators (for themselves and on behalf of the Hong Kong Underwriters) shall be entitled to terminate their obligations under the Hong Kong Underwriting Agreement with immediate effect upon the occurrence of any of the events set out in the paragraph headed “Underwriting – Underwriting Arrangements and Expenses – Hong Kong Public Offering – Grounds for Termination” in the Prospectus at any time prior to 8:00 a.m. (Hong Kong time) on the Listing Date (which is currently expected to be on Thursday, June 26, 2025).



Eternal Beauty Holdings Limited
穎通控股有限公司

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)

GLOBAL OFFERING

Total Number of Offer Shares under the Global Offering	: 333,400,000 Shares (subject to the Over-allotment Option)
Number of Hong Kong Offer Shares	: 33,340,000 Shares (subject to reallocation)
Number of International Offer Shares	: 300,060,000 Shares (subject to reallocation and the Over-allotment Option)
Maximum Offer Price	: HK\$3.38 per Offer Share, plus brokerage of 1%, SFC transaction levy of 0.0027%, Stock Exchange trading fee of 0.00565% and AFRC transaction levy of 0.00015% (payable in full on application in Hong Kong dollars and subject to refund)
Nominal Value	: HK\$0.001 per Share
Stock Code	: 6883

*Joint Sponsors, Sponsor-Overall Coordinators, Overall Coordinators,
Joint Global Coordinators, Joint Bookrunners and Joint Lead Managers*



BNP PARIBAS



CITIC SECURITIES

*Overall Coordinators, Joint Global Coordinators,
Joint Bookrunners and Joint Lead Managers*

(in alphabetical order)



招銀國際
CMB INTERNATIONAL



DBS

Joint Bookrunners and Joint Lead Managers

(in alphabetical order)



中港國際
CHINA HARBOUR



第一上海
FIRST SHANGHAI GROUP



富途證券



軟庫中華 SBI China

IMPORTANT NOTICE TO INVESTORS: FULLY ELECTRONIC APPLICATION PROCESS

We have adopted a fully electronic application process for the Hong Kong Public Offering. We will not provide printed copies of the Prospectus to the public in relation to the Hong Kong Public Offering.

The Prospectus is available at the website of the Stock Exchange at www.hkexnews.hk under “HKEXnews > New Listings > New Listing Information” and our website at www.eternal.hk. If you require a printed copy of the Prospectus, you may download and print from the website addresses above.

To apply for Hong Kong Offer Shares, you may use one of the following application channels:

Application Channel	Platform	Target Investors	Application Time
HK eIPO White Form service	www.hkeipo.hk	Applicants who would like to receive a physical Share certificate. Hong Kong Offer Shares successfully applied for will be allotted and issued in your own name.	From 9:00 a.m. on Wednesday, June 18, 2025 to 11:30 a.m. on Monday, June 23, 2025 (Hong Kong time). The latest time for completing full payment of application monies will be 12:00 noon on Monday, June 23, 2025 (Hong Kong time).
HKSCC EIPO channel	Your broker or custodian who is a HKSCC Participant will submit an EIPO application on your behalf through HKSCC’s FINI system in accordance with your instructions.	Applicants who would not like to receive a physical Share certificate. Hong Kong Offer Shares successfully applied for will be allotted and issued in the name of HKSCC Nominees, deposited directly into CCASS and credited to your designated HKSCC Participant’s stock account.	Contact your broker or custodian for the earliest and latest time for giving such instructions, as this may vary by broker or custodian.

We will not provide any physical channels to accept any application for the Hong Kong Offer Shares by the public. The contents of the electronic version of the Prospectus are identical to the printed document as registered with the Registrar of Companies in Hong Kong pursuant to Section 342C of the Companies (Winding Up and Miscellaneous Provisions) Ordinance.

If you are an **intermediary, broker or agent**, please remind your customers, clients or principals, as applicable, that the Prospectus is available online at the website addresses above.

Please refer to “How to Apply for Hong Kong Offer Shares” for further details on the procedures through which you can apply for the Hong Kong Offer Shares electronically.

Your application through the **HK eIPO White Form** service or the **HKSCC EIPO** channel must be for a minimum of 1,000 Hong Kong Offer Shares and in one of the numbers set out in the table below.

If you are applying through the **HK eIPO White Form** service, you may refer to the table below for the amount payable for the number of Hong Kong Offer Shares you have selected. You must pay the respective maximum amount payable on application in full upon application for Hong Kong Offer Shares.

If you are applying through the **HKSCC EIPO** channel, you are required to pre-fund your application based on the amount specified by your broker or custodian, as determined based on the applicable laws and regulations in Hong Kong.

No. of Hong Kong Offer Shares applied for	Maximum Amount payable ⁽²⁾ on application/ successful allotment <i>HK\$</i>	No. of Hong Kong Offer Shares applied for	Maximum Amount payable ⁽²⁾ on application/ successful allotment <i>HK\$</i>	No. of Hong Kong Offer Shares applied for	Maximum Amount payable ⁽²⁾ on application/ successful allotment <i>HK\$</i>	No. of Hong Kong Offer Shares applied for	Maximum Amount payable ⁽²⁾ on application/ successful allotment <i>HK\$</i>
1,000	3,414.09	20,000	68,281.75	100,000	341,408.74	3,000,000	10,242,261.90
2,000	6,828.17	25,000	85,352.18	200,000	682,817.45	4,000,000	13,656,349.20
3,000	10,242.26	30,000	102,422.62	300,000	1,024,226.19	5,000,000	17,070,436.50
4,000	13,656.35	35,000	119,493.05	400,000	1,365,634.92	6,000,000	20,484,523.80
5,000	17,070.44	40,000	136,563.49	500,000	1,707,043.66	7,000,000	23,898,611.10
6,000	20,484.53	45,000	153,633.93	600,000	2,048,452.38	8,000,000	27,312,698.40
7,000	23,898.62	50,000	170,704.36	700,000	2,389,861.11	9,000,000	30,726,785.70
8,000	27,312.70	60,000	204,845.24	800,000	2,731,269.85	10,000,000	34,140,873.00
9,000	30,726.79	70,000	238,986.11	900,000	3,072,678.56	12,000,000	40,969,047.60
10,000	34,140.87	80,000	273,126.99	1,000,000	3,414,087.30	14,000,000	47,797,222.20
15,000	51,211.31	90,000	307,267.86	2,000,000	6,828,174.60	16,670,000 ⁽¹⁾	56,912,835.29

Notes:

- (1) Maximum number of Hong Kong Offer Shares you may apply for and this is 50% of the Hong Kong Offer Shares initially offered.
- (2) The amount payable is inclusive of brokerage, SFC transaction levy, the Stock Exchange trading fee and AFRC transaction levy. If your application is successful, brokerage will be paid to the Exchange Participants (as defined in the Listing Rules) or to the **HK eIPO White Form** Service Provider (for applications made through the application channel of the **HK eIPO White Form** service) while the SFC transaction levy, the Stock Exchange trading fee and the AFRC transaction levy will be paid to the SFC, the Stock Exchange and the AFRC, respectively.

No application for any other number of the Hong Kong Offer Shares will be considered and any such application is liable to be rejected.

APPLICATION FOR LISTING ON THE STOCK EXCHANGE

The Company has applied to the Listing Committee of the Stock Exchange for the listing of, and permission to deal in, the Shares in issue and to be issued pursuant to the Global Offering (including any additional Shares which may be issued pursuant to the exercise of the Over-allotment Option) and the Shares to be issued upon the exercise of any options granted under the Pre-IPO Share Option Scheme or may be granted under the Share Option Scheme.

Assuming that the Hong Kong Public Offering becomes unconditional at or before 8:00 a.m. in Hong Kong on Thursday, June 26, 2025, it is expected that dealings in the Shares on the Stock Exchange will commence at 9:00 a.m. on Thursday, June 26, 2025.

STRUCTURE OF THE GLOBAL OFFERING

The Global Offering comprises:

- (a) the Hong Kong Public Offering of initially 33,340,000 Shares (subject to reallocation) in Hong Kong as described in “—The Hong Kong Public Offering” below; and
- (b) the International Offering of initially 300,060,000 Shares (subject to reallocation and the Over-allotment Option) outside the United States (including to professional and institutional investors within Hong Kong) in offshore transactions in reliance on Regulation S under the U.S. Securities Act, as described in “—The International Offering” below.

The allocation of the Offer Shares between the Hong Kong Public Offering and the International Offering will be subject to reallocation as described in the section headed “Structure of the Global Offering” in the Prospectus.

In particular, subject to the requirements under Practice Note 18 of the Listing Rules and Chapter 4.14 of the Guide For New Listing Applicants issued by the Stock Exchange (the “**Guide**”), the Offer Shares may be reallocated from the International Offering to the Hong Kong Public Offering to satisfy valid applications under the Hong Kong Public Offering. In accordance with Chapter 4.14 of the Guide, if such reallocation is done other than pursuant to clawback mechanism as described in the section headed “Structure of the Global Offering — the Hong Kong Public Offering — Reallocation” in the Prospectus, the maximum total number of Offer Shares available under the Hong Kong Public Offering shall 66,680,000 Offer Shares, representing twice the total number of Offer Shares initially available under the Hong Kong Public Offering and the Offer Price shall be fixed at the low-end of the indicative Offer Price range (i.e. HK\$2.80 per Offer Share) stated in the Prospectus.

In connection with the Global Offering, each of the Company and the Selling Shareholder is expected to grant the Over-allotment Option to the International Underwriters, exercisable by the Sponsor-Overall Coordinators (for themselves and on behalf of the International Underwriters).

Pursuant to the Over-allotment Option, the International Underwriters will have the right, exercisable by the Sponsor-Overall Coordinators (for themselves and on behalf of the International Underwriters) at any time from the Listing Date until 30 days after the last day for lodging applications under the Hong Kong Public Offering, being Wednesday, July 23, 2025, to require the Company to issue up to 15,350,000 OAO New Shares and the Selling Shareholder to sell up to 34,660,000 OAO Sale Shares, representing an aggregate of 50,010,000 additional Offer Shares and not more than 15% of the Offer Shares initially available under the Global Offering, at the Offer Price to, among other things, cover over-allocations in the International Offering, if any. In the event the Over-Allotment Option is exercised, an announcement will be made on the website of the Company at www.eternal.hk and the Stock Exchange's website at www.hkexnews.hk.

PRICING

The Offer Price will not be more than HK\$3.38 per Offer Share and is expected to be not less than HK\$2.80 per Offer Share, unless otherwise announced. Applicants under the Hong Kong Public Offering may be required to pay, on application (subject to application channels), the maximum Offer Price of HK\$3.38 per Offer Share plus brokerage of 1.0%, SFC transaction levy of 0.0027%, AFRC transaction levy of 0.00015% and Stock Exchange trading fee of 0.00565%, amounting to a total of HK\$3,414.09 for one board lot of 1,000 Shares.

EXPECTED TIMETABLE

Hong Kong Public Offering commences 9:00 a.m. on Wednesday,
June 18, 2025

Latest time for completing electronic applications under the
HK eIPO White Form service through the designated
website at www.hkeipo.hk 11:30 a.m. on Monday,
June 23, 2025

Application lists of the Hong Kong Public Offering open 11:45 a.m. on Monday,
June 23, 2025

Latest time for (a) completing payment for **HK eIPO White Form**
applications by effecting internet banking transfer(s) or PPS
payment transfer(s) and (b) giving **electronic application**
instructions to HKSCC. 12:00 noon on Monday,
June 23, 2025

If you are instructing your **broker** or **custodian** who is a HKSCC Participant to give **electronic application instructions** via FINI in accordance with your instruction to apply for Hong Kong Offer Shares on your behalf, you are advised to contact your **broker** or **custodian** for the latest time for giving such instructions, which may be different from the latest time as stated above.

Application lists of the Hong Kong Public Offering close 12:00 noon on
Monday, June 23, 2025

Expected Price Determination Date. Tuesday, June 24, 2025

Announcement of the final Offer Price, the level of applications in the Hong Kong Public Offering, the level of indications of interest in the International Offering and the basis of allocation of the Hong Kong Offer Shares to be published on the website of the Stock Exchange at www.hkexnews.hk and our website at www.eternal.hk by 11:00 p.m. on Wednesday, June 25, 2025

Results of allocation in the Hong Kong Public Offering to be available through a variety of channels as described in “How to Apply for Hong Kong Offer Shares — B. Publication of Results,” including through:

(1) in the announcement to be posted on our website and the website of the Stock Exchange at www.eternal.hk and www.hkexnews.hk, respectively 11:00 p.m. on Wednesday, June 25, 2025

(2) from the “Allotment Results” page at the designated results of allocation website at www.tricor.com.hk/ipo/result or www.hkeipo.hk/IPOResult with a “search by ID” function on a 24-hour basis from. 11:00 p.m. on Wednesday, June 25, 2025 to 12:00 midnight on Tuesday, July 1, 2025

(3) the allocation results telephone enquiry line by calling +852 3691 8488 between 9:00 a.m. and 6:00 p.m. from Thursday, June 26, 2025 to Wednesday, July 2, 2025 (Hong Kong time) on a business day.

Share certificates in respect of wholly or partially successful applications to be dispatched or deposited into CCASS on or before Wednesday, June 25, 2025

e-Auto Refund payment instructions or refund checks in respect of wholly or partially unsuccessful applications (or wholly successful applications, if applicable) to be dispatched on or before Thursday, June 26, 2025

Dealings in the Shares on the Stock Exchange to commence at 9:00 a.m. on Thursday, June 26, 2025

SETTLEMENT

Subject to the granting of listing of, and permission to deal in, our Shares on the Stock Exchange and our compliance with the stock admission requirements of HKSCC, our Shares will be accepted as eligible securities by HKSCC for deposit, clearance and settlement in CCASS with effect from the date of commencement of dealings in our Shares on the Stock Exchange or any other date as HKSCC chooses. Settlement of any transactions between participants of the Stock Exchange is required to take place in CCASS on the second settlement day after any trading day. All activities under CCASS are subject to the HKSCC Rules and HKSCC Operational Procedures in effect from time to time. Investors should seek the advice of their stockbroker or other professional advisers for details of the settlement arrangements as such arrangements may affect their rights and interests. All necessary arrangements have been made for our Shares to be admitted into CCASS.

ELECTRONIC APPLICATION CHANNELS

The Hong Kong Public Offering period will begin at 9:00 a.m. on Wednesday, June 18, 2025 and end at 12:00 noon on Monday, June 23, 2025 (Hong Kong time).

To apply for Hong Kong Offer Shares, you may use one of the following application channels:

Application Channel	Platform	Target Investors	Application Time
HK eIPO White Form service	www.hkeipo.hk	Applicants who would like to receive a physical Share certificate. Hong Kong Offer Shares successfully applied for will be allotted and issued in your own name.	From 9:00 a.m. on Wednesday, June 18, 2025 to 11:30 a.m. on Monday, June 23, 2025 (Hong Kong time). The latest time for completing full payment of application monies will be 12:00 noon on Monday, June 23, 2025 (Hong Kong time).
HKSCC EIPO channel	Your broker or custodian who is a HKSCC Participant will submit an EIPO application on your behalf through HKSCC's FINI system in accordance with your instructions.	Applicants who would not like to receive a physical Share certificate. Hong Kong Offer Shares successfully applied for will be allotted and issued in the name of HKSCC Nominees, deposited directly into CCASS and credited to your designated HKSCC Participant's stock account.	Contact your broker or custodian for the earliest and latest time for giving such instructions, as this may vary by broker or custodian.

The **HK eIPO White Form** service and the **HKSCC EIPO** channel are facilities subject to capacity limitations and potential service interruptions, and you are advised not to wait until the last day for applications to apply for Hong Kong Offer Shares.

PUBLICATION OF RESULTS

The Company expects to announce the Offer Price, the level of indications of interest in the International Offering, the level of applications in the Hong Kong Public Offering and the basis of allocations of Hong Kong Offer Shares on the Stock Exchange's website at www.hkexnews.hk and our website at www.eternal.hk by no later than 11:00 p.m. on Wednesday, June 25, 2025 (Hong Kong time).

The results of allocations and identification document numbers of successful applicants under the Hong Kong Public Offering will be available through a variety of channels at the times and date and in the manner specified in the section headed "How to Apply for Hong Kong Offer Shares — B. Publication of Results" in the Prospectus.

If an application is rejected, not accepted or accepted in part only, or if the Offer Price as finally determined is less than the maximum Offer Price of HK\$3.38 per Offer Share (excluding brokerage, SFC transaction levy, AFRC transaction levy and Stock Exchange trading fee payable thereon) paid on application, or if the conditions of the Global Offering as set out in the section headed "Structure of the Global Offering – Conditions of the Global Offering" in the Prospectus are not satisfied or if any application is revoked, the application monies, or the appropriate portion thereof, together with the related brokerage, SFC transaction levy, AFRC transaction levy and Stock Exchange trading fee, will be refunded (subject to application channels), without interest.

No temporary document of title will be issued in respect of the Offer Shares. No receipt will be issued for sums paid on application. The Share certificates will only become valid evidence of title at 8:00 a.m. on Thursday, June 26, 2025 (Hong Kong time), provided that the Global Offering has become unconditional in all respects and the right of termination described in "Underwriting – Underwriting Arrangements and Expenses – Hong Kong Public Offering – Grounds for Termination" has not been exercised. Investors who trade Shares prior to the receipt of Share certificates or prior to the Share certificates becoming valid evidence of title do so entirely at their own risk.

Assuming that the Hong Kong Public Offering becomes unconditional at or before 8:00 a.m. in Hong Kong on Thursday, June 26, 2025, it is expected that dealings in the Shares on the Stock Exchange will commence at 9:00 a.m. on Thursday, June 26, 2025.

The Shares will be traded in board lots of 1,000 Shares each and the stock code of the Shares will be 6883.

This announcement is available for viewing on the website of the Company at www.eternal.hk and the website of the Stock Exchange at www.hkexnews.hk.

By order of the Board
Eternal Beauty Holdings Limited
穎通控股有限公司
Mr. Lau Kui Wing
Chairman of the Board

Hong Kong, June 18, 2025

As at the date of this announcement, the Board comprises: (i) Mr. Lau Kui Wing, Ms. Lam King, Ms. Lau Wing Yin and Mr. Chu Wai Tsun, Baggio as executive directors and (ii) Mr. Tao Chi Keung, Mr. Nagy Guillaume Nicolas Sébastien and Ms. Chan Soh Cheng as independent non-executive directors.

香港交易及結算所有限公司、香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)及香港中央結算有限公司(「香港結算」)對本公告的內容概不負責，對其準確性或完整性亦不發表任何聲明，並明確表示概不就因本公告全部或任何部分內容而產生或因依賴該等內容而引致的任何損失承擔任何責任。

本公告不得直接或間接於或向美國境內(包括其領土及屬地、美國任何州及哥倫比亞特區)發佈、刊發、派發。本公告不構成、無意構成亦不屬於在美國境內或於任何其他司法權區購買或認購證券的任何要約或招攬的一部分。發售股份並無亦不會根據1933年美國證券法(經不時修訂)(「美國證券法」)或美國任何州或其他司法權區的證券法登記，且不得於美國境內提呈發售、出售、質押或以其他方式轉讓，惟獲豁免遵守美國證券法登記規定或屬毋須遵守美國證券法登記規定並符合任何適用州證券法的交易則另作別論。發售股份不會於美國進行公開發售。發售股份僅依據美國證券法S規例以及進行發售及出售的各司法權區適用法律以離岸交易方式於美國境外提呈發售及出售。

本公告僅供參考，並不構成收購、購買或認購證券的邀請或要約。本公告並非招股章程。有意投資者應先行閱讀穎通控股有限公司(「本公司」)所刊發日期為2025年6月18日(星期三)的招股章程(「招股章程」)有關下文所述全球發售的詳細資料，方決定是否投資於所提呈發售的股份。本公司並無亦不會根據1940年美國投資公司法(經修訂)登記。

除非本公告另有界定，否則本公告所用詞彙與招股章程所界定者具有相同涵義。

就全球發售而言，法國巴黎證券(亞洲)有限公司作為穩定價格經辦人(「穩定價格經辦人」)(或其聯屬人士或代其行事的任何人士)可代表包銷商在香港或其他地區的適用法律及監管規定允許的範圍內，於上市日期後一段有限期間內超額分配或進行交易，旨在以穩定價格經辦人、其聯屬人士或代其行事的任何人士釐定的價格、金額及方式穩定或支持股份市價並使其高於原本應有的水平。然而，穩定價格經辦人(或其聯屬人士或代其行事的任何人士)並無責任進行任何該等穩定價格行動。該等穩定價格行動一經採取，(a)將由穩定價格經辦人(或其聯屬人士或代其行事的任何人士)全權酌情以穩定價格經辦人合理認為符合本公司最佳利益的方式進行；(b)可隨時終止；及(c)須在遞交香港公開發售申請截止日期後30日(即2025年7月23日(星期三))內結束。該等穩定價格行動一經採取，可在所有獲准進行的司法權區進行，在各情況下均須遵守所有適用法律、規則及監管規定，包括香港法例第571章《證券及期貨條例》下的香港法例第571W章《證券及期貨(穩定價格)規則》(經修訂)。

潛在投資者務請注意，穩定價格期間後不得採取任何穩定價格行動以支持股份價格，而穩定價格期間將於上市日期開始，並預期於遞交香港公開發售申請截止日期後第30日(即2025年7月23日(星期三))屆滿。該日後不得再採取任何穩定價格行動，屆時股份需求以至股份價格均可能下跌。

發售股份的潛在投資者務請注意，倘於上市日期(目前預期為2025年6月26日(星期四))上午八時正(香港時間)前任何時間發生招股章程「包銷—包銷安排及開支—香港公開發售—終止的理由」一段所載的任何事件，聯席保薦人及保薦人兼整體協調人(為其本身及代表香港包銷商)有權立即終止其根據香港包銷協議須承擔的責任。



Eternal Beauty Holdings Limited

穎通控股有限公司

(於開曼群島註冊成立的有限公司)

全球發售

全球發售項下的發售股份總數：**333,400,000**股股份

(視乎超額配股權行使與否而定)

香港發售股份數目：**33,340,000**股股份(可予重新分配)

國際發售股份數目：**300,060,000**股股份(可予重新分配及
視乎超額配股權行使與否而定)

最高發售價：每股發售股份**3.38**港元，另加
1%經紀佣金、**0.0027%**證監會交
易徵費、**0.00565%**聯交所交易費及
0.00015%會財局交易徵費(須於申請
時以港元繳足，多繳款項可予退還)

面值：每股股份**0.001**港元

股份代號：**6883**

聯席保薦人、保薦人兼整體協調人、整體協調人、
聯席全球協調人、聯席賬簿管理人及聯席牽頭經辦人



BNP PARIBAS



中信証券

整體協調人、聯席全球協調人、
聯席賬簿管理人及聯席牽頭經辦人
(按英文字母順序)



招銀国际
CMB INTERNATIONAL



DBS

聯席賬簿管理人及聯席牽頭經辦人
(按英文字母順序)



中港國際
CHINA HARBOUR



第一上海
FIRST SHANGHAI GROUP



富途證券



軟庫中華 SBI China

致投資者的重要通知： 全電子化申請程序

我們已就香港公開發售採取全電子化申請程序。我們不會就香港公開發售向公眾人士提供招股章程的印刷本。

招股章程可於聯交所網站 www.hkexnews.hk「披露易>新上市>新上市資料」頁面及我們的網站 www.eternal.hk 查閱。倘閣下需要招股章程的印刷本，閣下可從上述網址下載並打印。

閣下可通過以下其中一種申請渠道申請香港發售股份：

申請渠道	平台	投資者對象	申請時間
網上白表服務	www.hkeipo.hk	擬收取實體股票的申請人。成功申請的香港發售股份將以閣下本身名義配發及發行。	香港時間2025年6月18日（星期三）上午九時正至2025年6月23日（星期一）上午十一時三十分。 悉數支付申請股款的最後期限為香港時間2025年6月23日（星期一）中午十二時正。
香港結算EIPO渠道	按照閣下的指示，閣下的經紀或託管商（須為香港結算參與者）將通過香港結算FINI系統代閣下提交EIPO申請。	不擬收取實體股票的申請人。成功申請的香港發售股份將以香港結算代理人名義配發及發行，並直接存入中央結算系統，記存於閣下所指定香港結算參與者的股份戶口。	有關可作出指示的最早時間及最後期限，請聯絡閣下的經紀或託管商，原因是經紀或託管商的安排或各有不同。

我們將不會提供任何實體渠道接受公眾人士認購香港發售股份的申請。招股章程電子版本的內容無異於根據公司（清盤及雜項條文）條例第342C條向香港公司註冊處處長登記的印刷本文件。

倘閣下為**中介人、經紀或代理**，請提醒閣下的顧客、客戶或委託人（如適用），招股章程可於上述網站查閱。

有關以電子方式申請香港發售股份的程序的進一步詳情，請參閱「如何申請香港發售股份」。

閣下透過**網上白表服務或香港結算EIPO**渠道提出的申請，必須至少為1,000股香港發售股份及下表所列的其中一個數目。

倘閣下透過**網上白表服務**提出申請，閣下可參閱下表以了解閣下所選擇的香港發售股份數目的應付金額。閣下申請認購香港發售股份時，必須全數繳付申請時應付的最高金額。

倘閣下透過**香港結算EIPO**渠道提出申請，閣下須根據閣下的經紀或託管商指定的金額（根據香港適用法例及規則釐定）為閣下的申請預付資金。

申請認購的 香港發售 股份數目	申請／成功 配發時應付的 最高金額 ⁽²⁾ 港元	申請認購的 香港發售 股份數目	申請／成功 配發時應付的 最高金額 ⁽²⁾ 港元	申請認購的 香港發售 股份數目	申請／成功 配發時應付的 最高金額 ⁽²⁾ 港元	申請認購的 香港發售 股份數目	申請／成功 配發時應付的 最高金額 ⁽²⁾ 港元
1,000	3,414.09	20,000	68,281.75	100,000	341,408.74	3,000,000	10,242,261.90
2,000	6,828.17	25,000	85,352.18	200,000	682,817.45	4,000,000	13,656,349.20
3,000	10,242.26	30,000	102,422.62	300,000	1,024,226.19	5,000,000	17,070,436.50
4,000	13,656.35	35,000	119,493.05	400,000	1,365,634.92	6,000,000	20,484,523.80
5,000	17,070.44	40,000	136,563.49	500,000	1,707,043.66	7,000,000	23,898,611.10
6,000	20,484.53	45,000	153,633.93	600,000	2,048,452.38	8,000,000	27,312,698.40
7,000	23,898.62	50,000	170,704.36	700,000	2,389,861.11	9,000,000	30,726,785.70
8,000	27,312.70	60,000	204,845.24	800,000	2,731,269.85	10,000,000	34,140,873.00
9,000	30,726.79	70,000	238,986.11	900,000	3,072,678.56	12,000,000	40,969,047.60
10,000	34,140.87	80,000	273,126.99	1,000,000	3,414,087.30	14,000,000	47,797,222.20
15,000	51,211.31	90,000	307,267.86	2,000,000	6,828,174.60	16,670,000 ⁽¹⁾	56,912,835.29

附註：

- (1) 閣下可申請認購的香港發售股份最高數目，而此乃初步提呈發售的香港發售股份的50%。
- (2) 應付金額包括經紀佣金、證監會交易徵費、聯交所交易費及會財局交易徵費。如若閣下的申請獲接納，經紀佣金將付予交易所參與者（定義見上市規則）或網上白表服務供應商（就透過網上白表服務的申請渠道提出的申請而言），而證監會交易徵費、聯交所交易費及會財局交易徵費則將分別付予證監會、聯交所及會財局。

概不會考慮任何其他數目的香港發售股份申請，任何有關申請將不獲受理。

申請於聯交所上市

本公司已向聯交所上市委員會申請批准已發行股份及根據全球發售將予發行的股份（包括因超額配售權獲行使而可能發行的任何額外股份）以及根據首次公開發售前購股權計劃授出的任何購股權及根據購股權計劃可能授出的任何購股權獲行使而將予發行的任何股份）上市及買賣。

假設香港公開發售於2025年6月26日（星期四）上午八時正或之前在香港成為無條件，預期股份將於2025年6月26日（星期四）上午九時正開始在聯交所買賣。

全球發售的架構

全球發售包括：

- (a) 根據下文「一 香港公開發售」所述，於香港公開發售中在香港初步提呈發售33,340,000股股份（可予重新分配）；及
- (b) 根據下文「一 國際發售」所述，於美國境外（包括向香港境內專業及機構投資者）在依據美國證券法S規例進行的離岸交易中，於國際發售中初步提呈發售300,060,000股股份（可予重新分配及視乎超額配股權行使與否而定）。

按招股章程「全球發售的架構」一節所述，香港公開發售與國際發售之間的發售股份分配可予重新分配。

尤其是，根據聯交所發佈的上市規則第18項應用指引及新上市申請人指南（「指南」）第4.14章的規定，發售股份可從國際發售重新分配至香港公開發售，以滿足香港公開發售的有效申請。根據指南第4.14章，倘有關重新分配並非根據招股章程「全球發售的架構－香港公開發售－重新分配」一節所述的回補機制進行，則香港公開發售可供認購的發售股份最高總數應為66,680,000股發售股份，相當於香港公開發售初步可供認購的發售股份數目的兩倍，而發售價須如招股章程所述定於指示性發售價範圍的下限（即每股發售股份2.80港元）。

就全球發售而言，本公司及售股股東預期將分別向國際包銷商授出可由保薦人兼整體協調人（為其本身及代表國際包銷商）行使的超額配股權。

根據超額配股權，國際包銷商將有權（該權利可由保薦人兼整體協調人（為其本身及代表國際包銷商）於上市日期至截止遞交香港公開發售申請當日後30日（即2025年7月23日（星期三））內隨時行使）要求本公司按發售價發行最多15,350,000股超額配股權新股份及售股股東按發售價出售最多34,660,000股超額配股權銷售股份，相當於合共50,010,000股額外發售股份及不超過根據全球發售初步可供認購發售股份的15%，以（其中包括）補足國際發售的超額分配（如有）。倘超額配股權獲行使，本公司將會於本公司網站 www.eternal.hk 及聯交所網站 www.hkexnews.hk 刊發公告。

定價

除另有公佈外，發售價將為不高於每股發售股份3.38港元且預期不低於每股發售股份2.80港元。香港公開發售的申請人須於申請時（視乎申請渠道而定）支付每股發售股份的最高發售價3.38港元，另加經紀佣金1.0%、證監會交易徵費0.0027%、會財局交易徵費0.00015%及聯交所交易費0.00565%，即一手買賣單位1,000股股份合共3,414.09港元。

預期時間表

香港公開發售開始.....2025年6月18日（星期三）
上午九時正

通過指定網站 www.hkeipo.hk 以網上白表服務

完成電子申請的截止時間.....2025年6月23日（星期一）
上午十一時三十分

開始辦理香港公開發售認購申請登記.....2025年6月23日（星期一）
上午十一時四十五分

(a) 通過網上銀行轉賬或繳費靈轉賬完成

網上白表申請付款及(b) 向香港結算

發出電子認購指示的截止時間.....2025年6月23日（星期一）
中午十二時正

倘閣下指示閣下的經紀或託管商（須為香港結算參與者）根據閣下的指示通過FINI發出電子認購指示，以代表閣下申請香港發售股份，建議閣下就發出該等指示的截止時間聯繫閣下的經紀或託管商，有關截止時間可能與上文所述截止時間不同。

截止辦理香港公開發售認購申請登記.....2025年6月23日（星期一）
中午十二時正

預期定價日2025年6月24日(星期二)

於聯交所網站 www.hkexnews.hk 及我們的

網站 www.eternal.hk 發佈關於最終發售價、香港公開發售

申請水平、國際發售踴躍程度及香港發售股份的

分配基準的公告2025年6月25日(星期三)

下午十一時正前

如「如何申請香港發售股份－B. 公佈結果」所述，透過多種渠道公佈香港公開發售的分配結果，包括：

(1) 分別於我們的網站 www.eternal.hk 及聯交所

網站 www.hkexnews.hk 發佈公告2025年6月25日(星期三)

下午十一時正

(2) 於指定的分配結果網站

www.tricor.com.hk/ipo/result

「配發結果」頁面或 www.hkeipo.hk/IPOResult

「按身份證搜索」功能全日24小時查閱2025年6月25日(星期三)

下午十一時正至

2025年7月1日(星期二)

午夜十二時正

(3) 撥打分配結果電話

查詢熱線+852 3691 8488 香港時間2025年6月26日(星期四)

至2025年7月2日(星期三)

期間的營業日

上午九時正至下午六時正

寄發有關全部或部分獲接納申請的股票或

將其存入中央結算系統 2025年6月25日(星期三)或之前

就全部或部分不獲接納申請(或全部獲接納申請(如適用))

寄發電子自動退款指示或退款支票 2025年6月26日(星期四)或之前

股份開始於聯交所買賣2025年6月26日(星期四)

上午九時正

交收

待股份獲准在聯交所上市及買賣，而我們亦符合香港結算的股份收納規定，股份將獲香港結算接納為合資格證券，自聯交所股份開始買賣日期或香港結算選擇的其他日期起可在中央結算系統內寄存、結算及交收。聯交所參與者之間的交易須於交易日後第二個交收日在中央結算系統進行交收。所有在中央結算系統進行的活動均須符合不時生效的《香港結算一般規則》及《香港結算運作程序規則》。投資者應諮詢其股票經紀或其他專業顧問的意見，以獲取有關該等交收安排的詳情，因為有關安排可能會影響其權利及權益。我們已作出一切必要安排，以使股份獲納入中央結算系統。

電子申請渠道

香港公開發售將於香港時間**2025年6月18日（星期三）上午九時正開始，至2025年6月23日（星期一）中午十二時正結束。**

申請香港發售股份可使用以下其中一個申請渠道：

申請渠道	平台	投資者對象	申請時間
網上白表服務	www.hkeipo.hk	擬收取實體股票的申請人。成功申請的香港發售股份將以閣下本身名義配發及發行。	香港時間2025年6月18日（星期三）上午九時正至2025年6月23日（星期一）上午十一時三十分。 悉數支付申請股款的最後期限為香港時間2025年6月23日（星期一）中午十二時正。
香港結算 EIPO渠道	按照閣下的指示，閣下的經紀或託管商（須為香港結算參與者）將通過香港結算FINI系統代閣下提交EIPO申請。	不擬收取實體股票的申請人。成功申請的香港發售股份將以香港結算代理人名義配發及發行，並直接存入中央結算系統，記存於閣下所指定香港結算參與者的股份戶口。	有關可作出指示的最早時間及最後期限，請聯絡閣下的經紀或託管商，原因是經紀或託管商的安排或各有不同。

網上白表服務及香港結算**EIPO**渠道均存在能力上的限制及服務中斷的可能，閣下宜避免待到最後申請日期方申請香港發售股份。

公佈結果

本公司預期將於香港時間2025年6月25日(星期三)下午十一時正或之前於聯交所網站 www.hkexnews.hk 及我們的網站 www.eternal.hk 公佈發售價、國際發售踴躍程度、香港公開發售申請水平及香港發售股份的分配基準。

香港公開發售的分配結果及成功申請人的身份證明文件編號可於招股章程「如何申請香港發售股份－B. 公佈結果」一節指定的時間及日期按其指定方式通過多種渠道查閱。

倘申請遭拒絕受理、不獲接納或僅部分獲接納，或倘最終釐定的發售價低於最高發售價每股發售股份3.38港元(不包括就此應付經紀佣金、證監會交易徵費、會財局交易徵費及聯交所交易費)，或倘根據招股章程「全球發售的架構－全球發售的條件」一節所載全球發售的條件並未達成，或倘任何申請遭撤回，則申請股款或其適當部分，連同相關經紀佣金、證監會交易徵費、會財局交易徵費及聯交所交易費將不計息退還(視乎申請渠道)。

我們不就發售股份發出臨時所有權文件，亦不就申請時繳付的款項發出收據。只有在全球發售已在所有方面成為無條件以及「包銷－包銷安排及開支－香港公開發售－終止的理由」所述的終止權利未有行使的情況下，股票方會於香港時間2025年6月26日(星期四)上午八時正成為有效的所有權憑證。投資者如在獲發股票前或股票成為有效的所有權憑證前買賣股份，須自行承擔一切風險。

假設香港公開發售於2025年6月26日(星期四)上午八時正或之前在香港成為無條件，預期股份將於2025年6月26日(星期四)上午九時正開始在聯交所買賣。

股份將以每手1,000股股份進行買賣，股份的股份代號將為6883。

本公告可於本公司網站 www.eternal.hk 及聯交所網站 www.hkexnews.hk 瀏覽。

承董事會命
穎通控股有限公司
董事長
劉鉅榮先生

香港，2025年6月18日

於本公告日期，董事會包括：(i)執行董事劉鉅榮先生、林荊女士、劉穎賢女士及朱維馴先生及(ii)獨立非執行董事陶志強先生、Nagy Guillaume Nicolas Sébastien 先生及Chan Soh Cheng女士。